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Protokół Nr IX/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 29 listopada 2024 roku 

 

Otwarcia IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1005 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępczynię Burmistrza, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, 

sołtysów, radnych Rady Miejskiej w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych 

gości. Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia 

obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na 

żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycję zmian do porządku obrad? 

 

Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wydzielenia lokali przeznaczonych do podnajmowania na czas trwania 

stosunku pracy.  

 

Nie było więcej propozycji zmian do porządku obrad zatem radni przeszli do 

głosowania. 
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Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 6k) projektu uchwały w sprawie 

wydzielenia lokali przeznaczonych do podnajmowania na czas trwania stosunku 

pracy, głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołów z VII i VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Inspektora ds. obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego 

na temat przygotowania do zimy. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024-2033, 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

d) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na rok 2025, 

e) przyjęcia planu sesji na 2025 rok, 

f) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

g) zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino, 

h) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

004, 

i) zamiany nieruchomości położonych na terenie miasta i gminy Karlino, 
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j) przyjęcia programu współpracy Gminy Karlino z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2025. 

k) wydzielenia lokali przeznaczonych do podnajmowania 

na czas trwania stosunku pracy. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołów z VII i VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokoły z VII i VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej wraz 

z zapisami dźwiękowymi zostały przesłane do radnych na skrzynki mailowe, były też 

wyłożone do wglądu w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi 

i poprawki zostały w nich uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, 

czy są inne uwagi do treści protokołów?  

Nie było uwag do treści protokołów. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z VII sesji Rady Miejskiej został przyjęty, przy 14 

głosujących radnych. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

Za przyjęciem protokołu z VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Karlinie, 

głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej został 

przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 
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2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady od ostatniego posiedzenia wpłynęły analizy 

dotyczące oświadczeń majątkowych od Naczelnika Pierwszego oraz Drugiego 

Urzędu Skarbowego w Koszalinie, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu 

oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Białogardzie. Rada Miejska w Karlinie 

otrzymała z Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego projekt audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego do zaopiniowania. Radni Rady 

Miejskiej otrzymali do wiadomości pismo przekazujące wniosek Pana Tomasz Mycio 

do Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie dotyczący naprawy poprawy 

bezpieczeństwa na drodze, która jest w zarządzaniu Zarządu, nr 1155Z 

do miejscowości Karścino celem jego rozpatrzenia. Radni otrzymali także odpowiedź 

Burmistrza Karlina na wniosek złożony przez Radnego Tomasza Mycio podczas VII 

sesji Rady Miejskiej dotyczący drogi gminnej w miejscowości Karścino. Do Biura 

Rady Miejskiej wpłynęły pozytywne opinie dotyczące projektu uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na rok 2025 od Pana 

Szymona Ręcławowicza Członka Rady Powiatowej w Białogardzie 

Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej oraz od Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej 

w Szczecinie. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pani Karolina Pawłowska Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła o zabranie 

głosu i zaprosiła wszystkich obecnych do akcji charytatywnej „Lukrowana Gwiazdka”. 

Jest to coroczna akcja, która odbywa się od 8 lat i polega na podzieleniu 

się świątecznymi posiłkami z innymi bardziej potrzebującymi. Dodała, że 23 grudnia 

w godzinach od 17 do 19 będzie można przynieść potrawy do Karlińskiego Ośrodka 

Kultury. Radna wspomniała także, że jest przed KOK-iem „lukrowana lodówka”, 

do której również można przynosić wszelkiego rodzaju jedzenie, którym chce się 

podzielić. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział o wyborach 

uzupełniających do rady sołeckiej w Sołectwie Pobłocie Wielkie oraz o wyborach 
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Przewodniczącego i Zarządu Osiedla Nr 1 w Karlinie. Jak wspomniał, wybory musiał 

się odbyć, gdyż podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej radni podjęli uchwałę 

w sprawie stwierdzenia nieważności wyborów na Osiedlu Nr 1. Podczas tych 

wyborów Przewodniczącą Osiedla Nr 1 została Pani Lilianna Patyk a członkiniami 

Zarządu Pani Elżbieta Bajer oraz Pani Aleksandra Święcicka. Burmistrz poprosił 

o wystąpienie Panią Liliannę Patyk i wraz z Zastępczynią Burmistrza pogratulowali jej 

wyboru oraz wręczyli pamiątkowy dyplom. 

 

Pani Małgorzata Kolicka Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury poprosiła 

o zmianę godzin, jeśli chodzi o akcję „Lukrowana Gwiazdka”, gdyż osoby starsze 

wolą przynosić potrawy wcześniej, zanim zapadnie zmrok. Pomieszczenie 

do składania potraw będzie dostępne dużo wcześniej i jeśli ktoś chce mógłby już 

przynosić potrawy od godziny 15. 

 

Pan Karolina Pawłowska Radna Rady Miejskiej w Karlinie bardzo podziękowała 

Pani Dyrektor KOKu i dodała, że jest to bardzo dobry pomysł, gdyż im więcej czasu, 

tym można więcej zebrać. 

 

Nie zgłoszono innych wniosków ani informacji. Przewodnicząca oddała głos Panu 

Burmistrzowi. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie zostały zgłoszone żadne wnioski, zatem Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła 

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie 

międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

Następnie Burmistrz Karlina poinformował, że w ostatnim czasie odbyła się akcja 

sadzenia żonkili i wspólne odśpiewanie hymnu. Żonkile, które zostały zasadzone 

posłużą szczytnemu celu, bo dochód z ich sprzedaży w przyszłym roku zostanie 

przeznaczony na hospicjum w Koszalinie.  



Strona 6 z 13 
 

Oddano grant sołecki w Witolubiu. Oddano do użytku wiatę na placu rekreacyjnym. 

Wartość projektu opiewała na kwotę 29 624 zł, z czego udało się pozyskać na ten cel 

15 000 zł.  

Burmistrz podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w obchodach święta 

niepodległości 11 listopada. Cieszy się, że tak licznie można było to świętować, 

a dzięki reprezentacji 8 Pułku Przeciwlotniczego z Koszalina ta uroczystość nabrała 

innego wymiaru. Ponadto wyraził opinię, iż osobom które to widziały i uczestniczyły w 

tym wydarzeniu, na pewno bardzo się to podobało. Była asysta i asysta honorowa, 

salwa oraz orkiestra, która przepięknie grała. Burmistrz serdecznie podziękował 

również 8 Pułkowi Przeciwlotniczemu z Koszalina za wzięcie udziału i zaszczycenie 

swoją obecnością. W Karliński Ośrodku Kultury w Karlinie odbył się bal seniora. 

Dzień seniora tak naprawdę był obchodzony trzykrotnie, bo był dzień 

międzynarodowy, ogólnopolski oraz europejski. Jak podkreślił Burmistrz ma nadzieję, 

że wszyscy miło spędzili ten czas.  

W Ośrodku Kultury w Karlinie odbył się także turniej brydża. Jest to mało spotykana 

już impreza, ale Burmistrz cieszy się, że ten sport nadal można kontynuować. 

Dobrze, że są pasjonaci tego sportu, mimo że naprawdę dość niewielu potrafi 

uprawiać w tę dyscyplinę.  

Kilka dni temu była możliwość obejrzenia filmów, które niedawno weszły na ekrany 

kinowe. Odbyło się to dzięki bezgotówkowemu kinu objazdowemu również w ośrodku 

kultury. Podziękowania należą się Bankowi Spółdzielczemu w Białogardzie za 

tę inicjatywę, dzięki której można było tutaj na miejscu obejrzeć hity filmowe.  

Burmistrz Karlina Piotr Woś poinformował, że Karlino zdobyło drugie miejsce 

w 30 edycji Sportowego Turnieju Miast. Ogromna zasługa jest w tym Zarządu 

Obiektów Sportowych, bo dzięki zaangażowaniu Zarządu i wszystkich pracowników 

udało się zdobyć drugie miejsce i pozyskać nagrodę. Jest to wyróżnienie, ale także 

otrzymano dofinansowanie na piknik, rekreacyjno-sportowy, który odbędzie się 

w gminie pod hasłem „żyjmy zdrowo na sportowo”. 

W 20 jubileuszowym rankingu Samorządów Rzeczypospolitej, Gmina Karlino zajęła 

52 miejscem. Jest to bardzo wysokie miejsce, ponieważ w roku 2023 było to miejsce 

63. Burmistrz dodał, że bardzo się cieszy, że działania gminy są dostrzegane w tak 

szanowanych rankingach, w których bierze udział niemal większość gmin naszego 

kraju. Kolejną przekazaną informacją była sprawa dotycząca wspólnej akcji OSP 

Karlino i Centrum Usług Społecznych w Karlinie, polegająca na bezpłatnym 
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montowaniu czujek dymu w mieszkaniach. Jest to wspólna akcja wraz z 

Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

oraz Zarządem Województwa Zachodniopomorskiego i Komendą Wojewódzka PSP.  

5 grudnia obchodzony jest międzynarodowy dzień wolontariusza. Burmistrz zaprosił 

wszystkich, którzy angażowali się w akcje na dzień 7 grudnia br. do Homanit Areny 

na okolicznościowe spotkanie, żeby podkreślić jak ważne jest ich zaangażowanie 

w to wszystko, co robione jest na rzecz mieszkańców gminy oraz na rzecz innych 

potrzebujących.  

Niebawem, bo również 5 grudnia br. zostaną przekazane uroczyście klucze do 

mieszkań nowym lokatorom, nowym najemcom na osiedlu Biedronka w budynku 

TBS oraz w budynku komunalnym. Zapotrzebowanie na mieszkania jest bardzo duże 

i nie jest to ostatnie słowo, jeżeli chodzi o budownictwo mieszkaniowe w naszej 

gminie. W przyszłym roku postaramy się wykonać projekt. Jeżeli uda się pozyskać 

dofinansowanie, będziemy przystępowali do ogłoszenia przetargu i przynajmniej 

rozpoczęcia kolejnego budynku nr 8 na osiedlu Biedronka. W tym miejscu Burmistrz 

złożył ogromne podziękowania dla wszystkich pracowników KTBS, którzy na czele 

z Panem Prezesem Nowakiem zaangażowali się w tę inwestycję. Podziękowania 

należą się również za wsparcie Panu Homannowi, który do każdego z tych budynków 

wnosi wkład pieniężny.  

Burmistrz Karlina zaprosił wszystkich na karlińską wigilię, która odbędzie się 

14 grudnia. Podczas niej będzie można wesprzeć Tymona w walce o sprawność. 

Zaprosił wszystkich, którzy chcą zaprezentować swoje dzieła i wystawić na jarmarku, 

do kontaktu z Panią Dyrektor KOKu Małgorzatą Kolicką. Będzie to czas 

do wspólnego kolędowania, spotkania. Z tym wydarzeniem łączy się akcja 

„Lukrowana lodówka”, o której wspomniała Pani Karolina Pawłowska radna Rady 

Miejskiej oraz „Lukrowana gwiazdka”, do udziału w której burmistrz bardzo zachęcił.  

W przeddzień karlińskiej wigilii, czyli 13 grudnia odbędzie się w Homanit Arenie 

o godzinie 9:30 przegląd piosenki zaangażowanej. Wspólnie z Zespołem Szkół 

chcemy upamiętnić rocznicę wybuchu stanu wojennego. Piotr Woś zaprosił do 

wzięcia udziału w tym wydarzeniu i powspominaniu niekoniecznie dobrych czasów.  

W styczniu, bo 26 odbędzie się 33 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Wszystkich, którzy chcą zaangażować się w tę akcję, wolontariuszy, osoby, które 

chcą przekazać przedmioty na licytację, proszone są o kontakt z Karlińskim 

Ośrodkiem Kultury. 
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Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz wspomniał o sprawie dróg gminnych. 

Z portalu społecznościowego Burmistrz dowiedział się, że Starosta Białogardzki wraz 

z radnym Rady Powiatu uaktywnili się na terenie gminy Karlino i wzięli w swoje ręce 

sprawy związane z bezpieczeństwem w ruchu drogowym w miejscowości Garnki, 

gdzie został już zbudowany próg zwalniający. O innych potrzebach związanych 

z bezpieczeństwem Gmina Karlino już wnioskowała do Powiatu i dopiero 

z Facebooka dowiedzieliśmy się, że odbywają się wizytacje w terenie i coś zaczyna 

się dziać. Jak wspomniał Burmistrz, szkoda tylko, że nie jest to konsultowane 

z władzami Karlina. Ubolewa nad tym, gdyż nie ma uzgodnień, a przy tych 

inwestycjach związanych z bezpieczeństwem, progami czy doświetleniem przejść dla 

pieszych można realizować inne zadania, być może te które były zamierzone 

wcześniej przez gminę. Burmistrz Karlina zaapelował do Pana Starosty, żeby nie 

tylko ustalać wszystko z sołtysami, którzy oczywiście są zaangażowani w życie na 

wsi, ale również poinformować władze miasta, że coś jest planowane. Podobna 

sytuacja była w Pobłociu Wielkim. Podziękowania należą się Pani Sołtys Iwonie 

Wójtowicz, bo to ona zawiadomiła, że coś się dzieje. Wiemy, kto działa na rzecz 

lokalnych społeczności, jak mocno jest zaangażowany. Natomiast są osoby, które od 

dawna nic nie zrobiły, a tym bardziej nie potrafią porozumieć się środowisku 

lokalnym. Niestety, można je zauważyć, jak są ujmowane na zdjęciach i przypisują 

sobie zasługi innych. Burmistrz przypomniał, że został złożony wniosek na drogę  

w Lubiechowie. Bezpieczeństwo mieszkańców na drogach powiatowych jest ważne, 

ale do tej pory, kiedy droga do Lubiechowa była drogą powiatową nie było nic 

robione. Od kiedy została przekazana i jest drogą gminną, czynione są starania, żeby 

ją wyremontować. Burmistrz Piotr Woś ma nadzieję, że zgodnie z deklaracją  

i uchwałą Rady Powiatu, bodajże z roku 2022, Powiat, zgodnie z rozmowami 

przyczyni się finansowo do tego, żeby zapewnić wkład własny do realizacji tej 

inwestycji.  

 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

5. Informacja Inspektora ds. obronnych, obrony cywilnej i zarządzania 

kryzysowego na temat przygotowania do zimy. 

Informacja na temat przygotowania do zimy przygotowana przez Pana Jarosława 

Tarnawczyka Inspektora ds. obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego 
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w Urzędzie Miejskim w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 6. 

do protokołu). Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024-2033, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/66/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 

 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Trzy stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/67/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Trzy stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  
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liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/68/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

d) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na rok 2025, 

Trzy stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział, że podatek obniżamy 

z progu maksymalnego. Mimo, że jest niżej to i tak, to jest wzrost 5%. Podwyżka jest 

zrównoważona, a wartości podatku nie są maksymalne. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/69/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

e) przyjęcia planu sesji na 2025 rok, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/70/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 
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f) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina powiedział, że uchwała jest naprzeciw temu, 

gdyby był niedobór finansowy i trzeba byłoby go pokryć ze środków własnych. Dobrą 

informacją jest to, że w przyszłym roku nie będzie podwyżki opłaty za odpady 

komunalne. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/71/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

g) zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/72/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

h) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

004, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/73/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

i) zamiany nieruchomości położonych na terenie miasta i gminy Karlino, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/74/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

j) przyjęcia programu współpracy Gminy Karlino z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/75/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

k) wydzielenia lokali przeznaczonych do podnajmowania 

na czas trwania stosunku pracy. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że projekt uchwały został przesłany do radnych na skrzynki email 

dnia 26.11.2024 r., a na posiedzeniach stałych komisji radni otrzymali wersję 

papierową. Wszystkie komisje Rady Miejskiej zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 



Strona 13 z 13 
 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IX/76/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacje lub 

zapytania? 

 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie żadnych zapytań ani interpelacji. 

 

8. Zakończenie IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

29.11.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1054 dokonała zamknięcia IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Anielska 
 
 
Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


